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 M Ě ST SK Á  Č ÁS T  P R AH A  7  
 
 F I N AN Č N Í  V Ý B O R  
        
 Z AS T U P I T EL ST V A M Ě ST SK É  Č ÁS T I  

 

Zápis z 3. jednání Finančního výboru Zastupitelstva MČ Praha 7 v roce 2025, 

ze dne 7. 4. 2025 od 17:03 do 17:25, 

v místnosti č. 5.15, budova radnice U Průhonu 38 

Seznam členů výboru: 
Jana Machová, předsedkyně 

Ing. Aleš Navrátil, místopředseda 

Tomáš Grundza 

Ing. Aleš Zmeškal 
Martin Rota 

Mgr. et. Mgr. Vladan Brož 

Přítomni: 
Jana Machová, předsedkyně 

Ing. Aleš Navrátil, místopředseda 

Tomáš Grundza 

Martin Rota 

Mgr. et. Mgr. Vladan Brož 

 

Omluveni: 

Ing. Aleš Zmeškal 
Neomluveni: 

- 

 

Předsedající:   

Jana Machová, předsedkyně 

 
 
 

Hosté: 

Martin Tománek - přítomen 

Ing. Kamil Vavřinec Mareš, Ph.D. - omluven 

Bc. Tomáš Kubin, VED OEK - omluven 

 

USNÁŠENÍSCHOPNÝ 

ANO NE
 

 

 

PROGRAM JEDNÁNÍ 
 

1) Zahájení 

2) Volba ověřovatele zápisu 

3) Program 3. jednání FV Z MČ P7 v roce 2025 

4) Rozborová zpráva hospodářské činnosti – úsek zdaňované činnosti a rozborová zpráva 7U s.r.o. za 
hospodářsko-správní činnost pro MČ P7 za rok 2024 

5) Výsledky hospodaření MČ P7 v hlavní činnosti za rok 2024 

6) Informace o úpravách rozpočtu za únor a březen 2025 

7) Schválení zápisu z předchozího jednání a informace o činnosti FV ZMČ P7 v období mezi 1. a 2. jednáním 

Z MČ P7 v roce 2025 

8) Různé 
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USNESENÍ VÝBORU 
 

1. Úvod  

Přivítání a zahájení 3. jednání Finančního výboru ZMČ Praha 7 (dále jen FV) v roce 2025 se ujala předsedkyně FV 
Jana Machová. Jednání bylo zahájeno v 17:03 hod. za účasti 5 přítomných členů FV – FV byl usnášeníschopný. 

2. Volba ověřovatele zápisu 

Z přítomných členů byl navržen pan Tomáš Grundza. Jmenovaný s návrhem souhlasí. 
 

Usnesení FV ZMČ P7 č. 25/3/2: Ověřovatelem zápisu č. 3/2025 ze dne 7. 4. 2025 byl zvolen pan Tomáš Grundza. 
 

HLASOVÁNÍ:    PRO: 5       PROTI: 0       ZDRŽELO SE: 0   

3. Program 3. jednání FV ZMČ P7 v roce 2025 

Předsedkyně výboru seznámila přítomné s jednotlivými body programu. Nikdo z přítomných nepřednesl 

pozměňovací návrh. Program 3. jednání byl předsedkyní stanoven v rozsahu uvedeném v úvodu tohoto zápisu. 

4. Rozborová zpráva hospodářské činnosti – úsek zdaňované činnosti a rozborová zpráva 7U 
s.r.o. za hospodářsko-správní činnost pro MČ P7 za rok 2024 

Předkladatel: OEK 

Členové FV obdrželi v podkladových materiálech usnesení RMČ č. 0175/25 ze dne 1. 4. 2025. Dosažený výsledek 
hospodaření za rok 2024 v rámci hospodářské činnosti – úseku zdaňované činnosti - vykazuje zisk ve výši 
32 653 032,38 Kč. 
 

Usnesení FV ZMČ P7 č. 25/3/4: FV bere na vědomí předložený materiál a doporučuje ZMČ P7 tento materiál schválit. 
 

HLASOVÁNÍ:    PRO: 5       PROTI: 0       ZDRŽEL SE: 0 

5. Výsledky hospodaření MČ P7 v hlavní činnosti za rok 2024 

Předkladatel: OEK 

Členové FV dostali v podkladových materiálech usnesení RMČ č. 0185/24 ze dne 1. 4. 2025, včetně všech příloh. 
Celkové příjmy MČ Praha 7 za rok 2024 dosáhly objemu 660 863,9 tis. Kč, celkové výdaje byly čerpány v objemu 
654 845,5 tis. Kč. MČ Praha 7 za rok 2024 hospodařila s přebytkem 6 018,4 tis. Kč. Podrobnější informace přednesl 
radní M. Tománek. 

 

Usnesení FV ZMČ P7 č. 25/3/5: FV bere na vědomí předložený materiál a doporučuje ZMČ P7 tento materiál schválit. 
 

HLASOVÁNÍ:    PRO: 5       PROTI: 0       ZDRŽEL SE: 0 

6. Informace o úpravách rozpočtu za únor a březen 2025 

Předkladatel: OEK 

Členové FV obdrželi v podkladových materiálech usnesení RMČ č. 0125/25 ze dne 4. 3. 2025 (rozpočtová opatření 
za únor) a usnesení RMČ č. 0189/25 ze dne 1. 4. 2025 (rozpočtová opatření za březen) včetně všech příloh. V únoru 

MČ Praha 7 nepřijala žádné prostředky navyšující příjmy, přes položku 8115 financování byly zapojeny prostředky 
na tvorbu SFZ, či nedočerpané prostředky v rámci „balíčků Pražana“ (ÚZ 138). V březnu MČ zapojila přijaté dotace 
z MPSV na provoz dětských skupiny (3 193,3 tis. Kč) a dále investiční dotaci z rozpočtu HMP na „Reko střechy ZŠ 
Letohradská“ (22 000,0 tis. Kč). Podrobnější informace přednesl radní M. Tománek a následně V 17:23 opustil 

jednání. 

 

Usnesení FV ZMČ P7 č. 25/3/6: FV bere na vědomí informace o úpravách rozpočtu za únor a březen 2025. 

 

HLASOVÁNÍ:    PRO: 5       PROTI: 0       ZDRŽEL SE: 0 
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7. Schválení zápisu z předchozího jednání a informace o činnosti FV ZMČ P7 v období mezi 1. 
a 2. jednáním ZMČ P7 v roce 2025 

Předkladatel: předsedkyně FV ZMČ P7 

Členové dostali v podkladových materiálech zápis z posledního jednání FV ze dne 3. 3. 2025. Předsedkyně FV 
přednesla zprávu o činnosti FV ZMČ P7 v období mezi 1. a 2. jednáním ZMČ P7 v roce 2025. Zprávu o činnosti, 
která bude předložena na jednání ZMČ P7 dne 14. 4. 2025, bude tvořit tento zápis č. 3/2025 ze dne 7. 4. 2025. 

 

Usnesení FV ZMČ P7 č. 25/3/7: FV schvaluje zápis z minulého jednání FV ZMČ P7 ze dne 3. 3. 2025 a doporučuje 
ZMČ P7 vzít na vědomí informaci o činnosti FV v období mezi 1. a 2. jednáním ZMČ P7 v roce 2025. 

 
HLASOVÁNÍ:    PRO: 5       PROTI: 0       ZDRŽEL SE:  

8. Různé 

 

Závěr 

Vzhledem k tomu, že již další připomínky ani podněty nebyly vzneseny, bylo jednání FV ukončeno v 17:25 hod. FV 

byl po celou dobu jednání usnášeníschopný. 
 

Termín dalšího jednání FV ZMČ P7 byl na základě schváleného Rámcového plánu činnosti FV ZMČ P7 na rok 2025 

naplánován na pondělí 12. 5. 2025. 

 

V Praze dne 7. 4. 2025 

 
 

Zapsal: tajemník FV ZMČ P7         Schválila: předsedkyně FV ZMČ P7       
 

                                                                                                   

 

………………………………….                               …………………………………. 
Ing. Jan Zelinka              Jana Machová 

 

 

Ověřil: člen FV ZMČ P7 

 

 

 

…………………………………. 
  Tomáš Grundza 

 


